

#### 斯程教育參與第五屆英國女校聯會展覽 See Change Education Participated in UK Girls' Schools Expo 2021



亞洲聯合基建控股有限公司(「亞洲聯合基建」或「集團」)成員斯程教育有限公司(「斯程教育」)於3月20日參加由英國女校聯會(GSA)及CIS Education舉辦的第五屆英國女校聯會展覽,為場內家長推廣其最新的課程及活動,並即場解答家長的疑問。

展覽内有 15 所英國頂尖女子寄宿學校參展,及現時正就讀相關課程的小朋友家長及校友家長分享他們的經驗,亦設有與英國頂尖女校校長的線上研討會,為父母們提供清晰及有關孩子未來的資訊。

On 20 March 2021, See Change Education Limited ("See Change Education"), a member of Asia Allied Infrastructure Holdings Limited ("Asia Allied Infrastructure", "AAI", or "the Group") participated in the UK Girls' School Expo 2021 hosted by the Girls'



Schools Association (GSA) and CIS Education to promote their latest courses and activities, and to respond to parents' enquiries during the event.

The expo drew the participation of 15 top UK Girls' boarding schools and it featured current and alumni parents who shared their experiences. An online seminar was also held that enabled Principals to provide parents with clear information related to their children's future.





### 俊和創科品牌 Inno@ChunWo 研究技術 R<sup>2</sup>M<sup>2</sup>於「日内瓦國際發明展」 獲得「Gold Plus」獎項

Chun Wo's Innovation Brand Inno@ChunWo's R&D Technique R<sup>2</sup>M<sup>2</sup> Garners "Gold Plus" Award at Geneva International Exhibition of Inventions



亞洲聯合基建成員俊和發展集團有限公司(「俊和」)聯同香港科技大學、納米及先進材料研發院有限公司(「NAMI」)共同研發的快速修補砂漿材料(R<sup>2</sup>M<sup>2</sup>),於 3 月份舉行的日内瓦國際發明展獲得「Gold Plus」獎項。

R<sup>2</sup>M<sup>2</sup>是俊和旗下創科品牌「Inno@ChunWo」的重點研究成果之一,是一種不鏽鋼強化修補砂漿,針對石屎剝落這種建築物老化的常見問題。此技術可以快速修復剝落,亦比傳統修復方法製造較少噪音及建築廢物等。

日内瓦國際發明展每年於瑞士舉行,是世界上舉辦歷史最長,規模最大的發明展。鑑於疫情關係,今年展覽改為於網上進行。在 600 個來自世界各地的發明中,只有 24 項能獲得「Gold Plus」的榮耀,此獎項肯定了 R<sup>2</sup>M<sup>2</sup>的原創性及實用性,亦同時證明了俊和在開發創新科技的實力。



如有興趣了解更多,可以瀏覽 NAMI 的網站或觀賞此影片。

The Rapid Repairing Mortar Material (R<sup>2</sup>M<sup>2</sup>), that was jointly developed by Chun Wo Development Holdings Limited ("Chun Wo"), a member of AAI, with the HKUST and Nano & Advanced Materials Institute ("NAMI"), has garnered the "Gold Plus" award at the Geneva International Exhibition of Inventions that was held in March.

R<sup>2</sup>M<sup>2</sup>, which is one of our major innovation projects under our innovation brand "Inno@ChunWo", is a stainless-steel fibre reinforced mortar that pinpoints the problem of spalling concrete, a common issue in ageing buildings. It is a safer and faster solution that produces less construction noise and waste than traditional repair methods.

The Geneva International Exhibition of Inventions, held in Switzerland every year, is the biggest exhibition of inventions and the longest history in the world. Due to the pandemic, the expo was held online this year. Only 24 out of 600 exhibited inventions from across the world were honoured with the "Gold Plus" award. This achievement affirms the originality and practicability of  $R^2M^2$ , and proves Chun Wo's ability to develop innovation technologies.

If you are interested in learning more, you can visit NAMI's website or watch this video.



# 城市專業管理承接最新會所管理以及活動助理服務 City Professional Provides New Clubhouse Management and Activity Assistance Services



集團子公司城市服務集團旗下的城市專業管理有限公司(「城市專業」)由4月起承辦火炭大型私人住宅物業御龍山的會所管理服務,城市專業將致力為住戶提供優質的會所服務質素。

此外,城市專業亦於4月起承辦耆樂警訊及少年警訊計劃的活動助理服務,工作包括處理所有行政工作及推廣活動,以其專業提升該計劃的服務質素。

City Professional Management Limited ("City Professional"), a member of our Group's subsidiary City Services Group, has started to provide clubhouse management services from April at "The Palazzo", a large-scale, privately-owned residential property in Fo Tan. City Professional will strive to provide quality clubhouse services to residents.

City Professional has also started with the contract in which it provides activity assistance services to Senior Police Call and Junior Police Call starting from April. Its services include all administration work and promotion activities to enhance the service quality of the organization with their professionalism.



## 新裕科技有限公司正式宣佈前主播方健儀小姐為品牌代言人 推廣電動車 充電站工程及太陽能工程

Century Elite Technology Limited Officially Introduces Former News Anchor Ms. Akina Fong as its Spokesperson to promote the company's electric vehicle charging and solar energy projects



集團旗下的太陽能系統專家—新裕科技有限公司(「新裕」)正式宣佈前主播方健儀小姐擔任公司(「新裕」)正式宣佈前主播方健儀小姐擔任公司代言人,並已於三月底拍攝一系列全新的宣傳硬照及影片廣告,以推廣電動車充電站工程及太陽能工程。照片及廣告預期於4月底推出。

新裕不僅是太陽能能源系統專家,亦擁有多年豐富的工程經驗。他們提供一站式涵蓋設計、安裝到維修太陽能系統的服務,而服務地點包括村屋、港鐵站及公營房屋等等。

Our Group's solar energy expert – Century Elite Technology Limited ("CET") – has officially introduced former news anchor Ms. Akina Fong as its spokesperson. At the end of March, they shot a new series of promotional photos and videos that will



promote the company's electric vehicle charging and solar energy projects. Photos and ad videos are expected to be released by the end of April.

In addition to its solar energy expertise, CET also possesses years of construction experience. The company provides a range of one-stop services from design and installation to maintenance of solar energy systems in different service locations including village houses, MTR stations, public housing, and in other areas.

#### 君龢工程正式投入運作並承接建築工程

**Amain Commences Operation and Undertakes Construction Projects** 



# 君龢工程發展有限公司 AMAIN ENGINEERING DEVELOPMENT LIMITED



集團最新業務——「君龢工程發展有限公司」(「君龢」)正式投入運作。集團致力提供平台讓員工發展事業,君龢是集團內繼城市服務集團後第二間員工有份參與投資股權的公司。君龢由俊和的維修保養團隊組成,團隊於土木維修保養、水務維修保養和小型工程等方面皆具備豐富的專業經驗。憑著超卓的技術,團隊先後獲得醫管局、水務署、建築署、教育局等轄下的多項維修保養工程。

The Group's latest business unit – Amain Engineering Development Limited ("Amain")

- has officially commenced operation. The Group is committed to providing a platform for its employees to develop their careers. Amain is the second company in the Group, after City





Services Group, which employees have a stake in the investment. Amain's team is comprised of Chun Wo's maintenance team. They offer professional services in civil engineering maintenance, waterworks and minor works. The team's superior maintenance techniques and experience have enabled the company to win maintenance contracts from the Hospital Authority, the Water Supplies Department, the Architectural Services Department, the Education Bureau, and other institutions..

如果您對集團有任何疑問,建議或意見,請透過以下電話號碼或電子郵件與投資者關係部聯繫。

電話: (852) 3798 5711 | 電郵: <u>ir@asiaalliedgroup.com</u>

If you have any suggestions and enquiries, please don't hesitate to contact Investor Relations Department by the following telephone or email.

Tel: (852) 3798 5711 | Email: <u>ir@asiaalliedgroup.com</u>